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Woordvoeringslijn binnen sporten scenario 1 7

• We hebben besloten enkele zaken uit het spoorboekje naar voren te halen

• Dit omdat we het aantal besmettingen ziekenhuisopnames zien dalen

• Dit geldt onder andere voor het binnen sporten waaronder fitnessen

• In het spoorboekje stond deze versoepeling voor 1 September gepland maar als de

neerwaartse lijn van het aantal besmettingen en de bezetting op de IC s doorzet is binnen

sporten per 1 juli weer toegestaan

• Eind juni zullen we dit definitief beslissen maar ik roep de sportsector op zich vast voor te

bereiden op de mogelijke opening per 1 juli

• Ik blij dat het erop lijkt dat we zaken versneld kunnen versoepelen

• Dit enerzijds omdat hieruit blijkt dat het aantal besmettingen in Nederland afneemt

• Anderzijds omdat we hierdoor heel veel Nederlanders weer de mogelijkheid kunnen geven

om hun tak van sport te beoefenen en daarmee fit en vitaal te blijven
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Q Er worden toch aanwijzingen dat binnen sporten een groot risico op verspreiding van

het virus met zich meebrengt

• Het OMT geeft aan dat er op basis van de literatuur onvoldoende informatie is om een goede

risioo inschatting te maken van de kans op verspreiding van het vims tijdens het binnen

sporten

• In diverse landen om ons heen zien we dat binnen sporten weer is toegestaan en de

fitnesscentra weer open zijn

• Met uitzondering van het bericht uit Zuid Korea zien we in landen als Duitsland en Zweden dat

binnen sporten niet leidt tot een significant hoger aantal besmettingen

• Echter weet ook ik dat het virus nog relatief nieuw is en er nog veel onbekend is

• Daarom maak ik eind juni definitief de balans op of opening per 1 juli verantwoord is

Q De sportscholen hebben een fantastisch protocol waarom kunnen ze dan niet per

direct open

• Ik wil eerst het misverstand de wereld uit helpen dat een goedgekeurd protocol ertoe leidt dat

een sector of branche open kan

• Een protocol is benodigd zodat een sector weer mensen kan ontvangen als het besluit van het

kabinet is dat de betreffende sector weer open kan

• De fitnessbranche heeft al een goed doordacht protocol ontwikkeld Dat kunnen ze met hulp

van het afwegingskader sport dat het RIVM ontwikkeld heeft de komende weken verder

aanscherpen

• Daarnaast blijf ik benadrukken dat we niet alles in een keer open kunnen gooien

• Het virus heeft een incubatietijd van 2 3 weken en we willen nauwlettend volgen wat

bijvoorbeeld de opening van de scholen en nu de opening van de horeca betekent voor het

aantal besmettingen

• Als we alles in een keer doen stapelen we risico op risico en onzekerheid op onzekerheid

• Om een tweede piek en opnieuw de grote belasting op de zorg te voorkomen doen we het

daarom gefaseerd

Q Gaat u sportscholen ook financieel helpen nu ze ook de maand juni nog dicht moeten

blijven

• Ik realiseer me dat elke dag dat de sportscholen dicht moeten blijven lijdt tot financiele

schade

• Mede voor hen hebben we het tweede steunpakket ontwikkeld

• Ik ben ervan overtuigd dat veel fitnessondernemers hier gebruik van zullen maken net zoals ze

dat gedaan hebben in het eerste steunpakket
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• Op die manier helpen we deze ondernemers om de crisis te overleven zodat ze hopelijk snel

weer die ruim 3 miljoen Nederlanders kunnen ontvangen en zodoende bijdragen aan een fit en

gezond Nederland

Q U heeft het telkens over fasering Waarom heeft u er met voor gekozen om de fitness

nu open te doen en de horeca nog even te laten wachten

Ik snap dat elke sector wenst en hoopt dat zij als eerste hun deuren mogen openen

Maar dienen wij als kabinet echt keuzes in te maken

Die keuzes maken we op basis van een heleboel gronden

Het gaat om risico s die met een versoepeling samenhangen om de druk op de openbare

ruimte de werkgelegenheid die op het spel staat de mate waarin een branche onderdeel

is van een keten etc

Omdat er random binnen sporten ook nog vraagstukken waren random het risico op

verspreiding van het virus hadden we in eerste instantie besloten om de datum van 1

September aan te houden

Ik ben blij dat het er nu op lijkt dat de fitness per 1 juli haar deuren weer kan openen


